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Από το υπ’ αριθ. 19/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 545/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απόδοσης τιμητικών διακρίσεων και 
κάλυψης των σχετικών δαπανών. 

 
       Σήμερα 13 Οκτωβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
9-10-2008 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Τοπικών Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων και το 
άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. Γεώργιος 
Μιχαηλίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα 23  
μέλη. 

          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 
1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Κ. Συμεωνίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Γ. Κάκαρης   Κ. Καπανίδης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 544/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης,  Α. Τσιάρας και Β. Γιαννουλάκης και 
προσήλθαν κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2008 απόφασης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. 
Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και Β. 
Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.547/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 
Τρανίδης και    Β. Γιαννουλάκης       και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Σ. Παναγιωτίδης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 

Δ. Δάσκαλος και Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Ε. 
Σοφιανίδης και Ι. Καπετανίδης,. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.550/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.555/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Ι. Ακριβόπουλος και Ι. Καλαϊτζίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.558/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος και Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε ο κ.  Σ. 
Μηλιόπουλος. 
9) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.561/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος και Στ. Μηλιόπουλος. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 
 
 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 8-10-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Γεωργίου 
Μιχαηλίδη, που έχει ως εξής: 

Ο Δήμος μας στο πλαίσιο του εορτασμού των Ελευθερίων της πόλης την 16η 
Οκτωβρίου, απονέμει κάθε χρόνο τιμητικές διακρίσεις:  

Α. σε πρόσωπα, τα οποία προσέφεραν στην πόλη της Βέροιας εξαιρετικές υπηρεσίες, 
σε πολίτες και φορείς  που προσέφεραν υπηρεσίες  στην επιστήμη, στον πολιτισμό  και  τις 
τέχνες της πόλης μας, που με το έργο τους συνεισέφεραν στην καταγραφή και διάσωση της 
ιστορίας της πόλης, των μνημείων της,  του πολιτισμού και της λαογραφίας της,  που 
βοήθησαν στη διάσωση και προβολή της πολιτιστικής κληρονομιάς της πόλης, των ηθών 
και εθίμων της, που  ευεργέτησαν την πόλη, ή που διακρίθηκαν για την κοινωνική τους 
δράση και προσέφεραν σημαντική συνεισφορά σε συνανθρώπους μας.    

Β. στους τρεις (3) πρώτους σε βαθμό πρόσβασης μαθητές από κάθε κατεύθυνση ή 
ειδικότητα της  Γ΄ τάξης των Λυκείων της πόλης μας. 

Ειδικότερα, σε εκδηλώσεις που θα διοργανωθούν στο πλαίσιο του εορτασμού της 16ης 
Οκτωβρίου 2008, προτείνεται : 

1. Η απονομή του μεταλίου της πόλης των Βεροιαίων στην Κα Κορνηλία 
Καραναστάση Κούσιου για την ευγενή δωρεά προς το Δήμο μας  
Α) ενός διαμερίσματος στη συμβολή των οδών Αγ. Παταπίου και Εδέσσης, το οποίο 
θα παραχωρηθεί στο Δήμο μετά θάνατον για τη δημιουργία Κέντρου Κοινωνικής 
Μέριμνας με την ονομασία «Κέντρο Κοινωνικής Μέριμνας Ευθυμίου και Κορνηλίας 
Καραναστάση» και  
Β) για την δωρεά σημαντικού χρηματικού ποσού για τη δημιουργία (σύμφωνα με το 
δωρητήριο)  από τον Δήμο ενός πολιτιστικού χώρου αφιερωμένου στη νεολαία αλλά 
και για τη φιλοξενία υψηλών προσκεκλημένων, που θα ονομασθεί «Κέντρο 
Νεότητας και Πολιτισμού Ευθυμίου και Κορνηλίας Καραναστάση».  

2. Η απονομή Ευφήμου Μνείας στους, π. Συμεών Πρωτοψάλτου, Τσαντίλα Μυροφόρα,  
Τσανασίδη Ευάγγελο, Παναγιώτη Καπετανάκη. 
για την συνεχή προσφορά και τις εξαιρετικές υπηρεσίες τους προς την πόλη και τα 
Δημοτικά της Διαμερίσματα. 

3. Η απονομή τιμητικών διακρίσεων σε Μαθητές, που διακρίθηκαν στις εισαγωγικές 
εξετάσεις στην Ανώτερη και Ανώτατη Εκπαίδευση (είτε κατέλαβαν μια από τις 
πρώτες τρεις θέσεις είτε αρίστευσαν ανεξάρτητα από την σειρά επιτυχίας και 
εισαγωγής στην σχολή της προτίμησής τους).  Επίσης 
απονομή διακρίσεων και στους Μαθητές των Γυμνασίων και Λυκείων της Βέροιας, 
που, με τις ερμηνείες και τα έργα τους, απέσπασαν βραβεία στους μαθητικούς 
καλλιτεχνικούς αγώνες του 2007 της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας.   
Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρο 158 του ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων 

και Κοινοτήτων» προβλέπεται ότι  ΄΄ Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς 
αριθμούς του προϋπολογισμού του Δήμου ή της Κοινότητας μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του 
δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή 
τοπικές γιορτές ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις 
που τις οργανώνει ο Δήμος ή η Κοινότητα, εφόσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και 
συνδέονται με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των πολιτιστικών 
και πνευματικών ενδιαφερόντων των κατοίκων του,  β) όμοιες εκδηλώσεις που οργανώνουν άλλοι 
φορείς και συμμετέχει ο Δήμος ή η Κοινότητα γ) Τιμητικές διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και 
φιλοξενία αντιπροσωπειών ή  φυσικών προσώπων, τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην 
κοινωνική, οικονομική και  πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου ή της Κοινότητας, καθώς 
και οι συνεπαγόμενες δαπάνες δημοσίων σχέσεων δ) Την τουριστική προβολή, με κάθε πρόσφορο 



μέσο, του Δήμου ή της Κοινότητας ε)Έκτακτες επιχορηγήσεις σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου 
του Δήμου ή της Κοινότητας ΄΄. 

  Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00 / 6433               ΄΄ 
Τιμητικές διακρίσεις αναμνηστικά δώρα και έξοδα φιλοξενίας διαφόρων προσώπων ΄΄ υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους € 5.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 5.000,00        

Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη  της απονομής των παραπάνω τιμών και διακρίσεων, ψηφίζοντας και τις σχετικές 
πιστώσεις που θα απαιτηθούν (μετακινήσεις, φιλοξενίες, γεύματα, βραβεύσεις και τιμητικές 
διακρίσεις, πολιτιστικές εκδηλώσεις κλπ. ) σε βάρος του Κ.Α. 00 / 6443 του προϋπολογισμού 
του Δήμου τρέχοντος έτους.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γ. Μιχαηλίδης (Αναπληρωτής Δημάρχου): Όπως γνωρίζετε, κάθε χρόνο, κατά τη διάρκεια 

του εορτασμού των Ελευθερίων της πόλης, γίνονται κάποιες απονομές σε ανθρώπους που έχουν 
προσφέρει τις υπηρεσίες τους στον Δήμο διαχρονικά. Επίσης τιμώνται και μαθητές που έχουν 
διακριθεί με τις επιδόσεις τους στις εισαγωγικές εξετάσεις όπως επίσης και οι μαθητές των 
γυμνασίων και λυκείων που έχουν αποσπάσει βραβεία στους μαθητικούς και καλλιτεχνικούς 
διαγωνισμούς. Για τις απονομές λοιπόν φέτος προτείνεται το μετάλλιο της πόλης των Βεροιέων 
στην κα Κορνηλία Καραναστάση - Κούσιου για την γνωστή δωρεά προς τον Δήμο της πόλης μας, 
που όπως ξέρουμε είναι το διαμέρισμα στη συμβολή των οδών Αγ. Παταπίου και  Εδέσσης καθώς 
και το χρηματικό ποσόν που σύμφωνα με τη βούληση της κας Καραναστάση είναι να αφιερωθεί 
αυτό στη νεολαία χτίζοντας έναν πολιτιστικό χώρο. Επίσης η απονομή ευφήμου μνείας στους κ. 
Συμεών Πρωτοψάλτου, Τσαντίλα Μυροφόρα,  Τσανασίδη Ευάγγελο και Παναγιώτη Καπετανάκη 
για την προσφορά τους και τις υπηρεσίες προς την πόλη και τα δημοτικά διαμερίσματα. Τέλος, σε 
ό,τι αφορά τους μαθητές, θα γίνει η διαδικασία που γίνεται κάθε χρόνο σε συνεργασία με την 
αντιδημαρχία Παιδείας και την Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση όπου θα δούμε ποιοι είναι αυτοί οι 
μαθητές που έχουν διακριθεί κι έχουν πετύχει την εισαγωγή τους στην ανώτατη και ανώτερη 
εκπαίδευση και με καλή σειρά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Έχουμε ψηφίσει στην προηγούμενη δημοτική αρχή, έναν κανονισμό τιμών 

και διακρίσεων. Ήθελα να ρωτήσω τον κ. αντιδήμαρχο εάν εφαρμόστηκε αυτός κι εάν 
επεξεργάστηκε την πρόταση που μας έκανε εδώ ο κ. Μιχαηλίδης η αρμόδια επιτροπή που 
προβλέπεται. Εγώ εκτός από τον κ. Παναγιώτη Καπετανάκη δεν τους ξέρω τους άλλους. Να μας 
πει ποιοι είναι, τι έκαναν, τι σημαντικές υπηρεσίες πρόσφεραν στην πόλη κ.λ.π. εφόσον δεν 
επεξεργάστηκε τα στοιχεία η αρμόδια επιτροπή. 

Ακριβόπουλος: Το ερώτημά μου ήταν αυτό που έκανε ο κ. Σκουμπόπουλος δηλ. ποιες είναι 
οι ιδιαίτερες προσφορές αυτών στην πόλη και του κ. Καπετανάκη άσχετα αν τον γνωρίζουμε. 

Σακαλής: Σχετικά με την απονομή τιμητικών διακρίσεων σε μαθητές που διακρίθηκαν και 
στο τρίτο σκέλος που λέει σε βραβεία που απέσπασαν στους μαθητικούς -  καλλιτεχνικούς αγώνες 
του 2006 της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας, δεν ξέρω αν λήφθηκε ή αν θα ληφθεί υπόψιν 
αλλά απλώς θέλω να ενημερώσω το σώμα ότι στη φετινή σχολική χρονιά το τμήμα Γ΄ 
Εφαρμοσμένων Τεχνών του Επαγγελματικού Λυκείου Βέροιας με την μαθήτρια Αρύλα Χρύσα 
πήρε πρώτο πανελλήνιο βραβείο αφίσας με θέμα «SOS Αφρική» και μάλιστα θα εκπροσωπήσει την 
Ελλάδα τον προσεχή Νοέμβριο στην Ευρωπαϊκή Ένωση και θα  βραβευτεί στις Βρυξέλλες. 

Καλαϊτζίδης: Θα ήθελα να μας πει ο κ. Μιχαηλίδης, όσον αφορά τα άτομα για την εύφημο 
μνεία, σε ποιους το είπε και δεν γέλασαν. 

Γ. Μιχαηλίδης (Αναπληρωτής Δημάρχου): Δεν απαντώ στον κ. Καλαϊτζίδη γιατί 
υποβαθμίζει με τον τρόπο του και το ύφος του τη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου. Όσον 
αφορά κε Σακαλή τους καλλιτεχνικούς αγώνες, είναι για το 2007 και όχι 2006 που από λάθος είναι 
γραμμένο. Προφανώς δε νομίζω να έχει αντίρρηση το σώμα ώστε να τιμηθεί κι αυτή η μαθήτρια με 
μία τέτοια διάκριση. Σε ό,τι αφορά τις υπηρεσίες που έχουν προσφέρει οι συμπολίτες μας θέλω να 
πω ότι αυτοί οι συμπολίτες είναι το πρότυπο του εθελοντισμού στον Δήμο της Βέροιας. Αυτοί οι 
άνθρωποι, στον ελεύθερό τους χρόνο, έχουν πάρει το πινέλο και τη μπογιά κι έβαψαν το παγκάκι, 
έχουν καθαρίσει τον δημοτικό χώρο, έχουν αφιερώσει τον χρόνο τους για να παρέχουν υπηρεσίες 
χωρίς να τους το ζητήσει κανείς. Νομίζω λοιπόν ότι το λιγότερο που μπορεί να κάνει ένας Δήμος, 
κι όχι μόνο να επιβραβεύσει αυτή την προσφορά αλλά να αποτελέσει κι  ένα πρότυπο για 
μελλοντικές προσφορές από άλλους συμπολίτες μας ή αν θέλετε στο πρόσωπό τους να τιμήσουμε 



τον εθελοντισμό και νομίζω ότι πράττουμε ορθά. Ρωτήσατε κε Σκουμπόπουλε αν έχει τηρηθεί ο 
κανονισμός κι αν συνεδρίασε η επιτροπή τιμών και διακρίσεων και θέλω να απαντήσω ειλικρινά 
πως δεν γνωρίζω αν συνεδρίασε αλλά φαντάζομαι πως έγινε διότι πιστεύω πως εφόσον υπάρχει 
απόφαση του δημοτικού συμβουλίου αυτή υλοποιείται. Στο τέλος νομίζω πως αυτή η πρόταση που 
κατατίθεται δε νομίζω ότι στέκει αρνητικά από την απόφαση που πήραμε το 2004. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος:  Συμφωνούμε να τιμήσουμε με το πρώτο μετάλλιο που προβλέπει ο 

κανονισμός τιμών και διακρίσεων τη συμπολίτισσά μας κα Κορνηλία Καραναστάση - Κούσιου για 
την μεγάλη προσφορά της στον Δήμο. Είπα και σε προηγούμενες συνεδριάσεις ότι τιμήσαμε κι 
άλλους συμπολίτες που έκαναν παρόμοιες προσφορές στον Δήμο κι έτσι επιβάλλεται να την 
τιμήσουμε με την ανώτατη διάκριση. Συμφωνούμε, το έχουμε αποφασίσει, έχει πλέον καθιερωθεί 
στον Δήμο της πόλης μας να τιμώνται οι μαθητές και οι αθλητές που εισάγονται στα πανεπιστήμια 
ή παίρνουν πρωτιές στα αθλήματα κ.λ.π. Μας εξέπληξε και μας εκπλήσσει χωρίς να θέλω να θίξω 
τους συμπολίτες που εγώ δεν γνωρίζω. Εγώ γνωρίζω τον φίλο Παναγιώτη Καπετανάκη και ξέρω 
ότι είναι ένας ενεργός πολίτης. Δεν γνωρίζω για την εθελοντική προσφορά που έκανε γιατί δεν 
υπέπεσε στην αντίληψή μου. Η μόνη εθελοντική προσφορά που ξέρω ότι κάνει και μάλιστα 
συνειδητά είναι στο ΠΑΣΟΚ και τους αγώνες που έχει κάνει με ντουντούκες, με αφίσες όπως και 
στους υποψηφίους δημάρχους που στηρίχθηκαν από το ΠΑΣΟΚ. Είναι ενεργός ο κ. Καπετανάκης 
αλλά τους άλλους δεν μπορώ να τους κρίνω. Εσείς λέτε ότι έχουν εθελοντική προσφορά κ.λ.π. 
αλλά θα μπορούσα κι εγώ να πω εδώ χίλιους συμπολίτες που έχουν προσφορά. Εάν είναι 
ενταγμένοι στον σύλλογο εθελοντών, εάν ο σύλλογος συνεργάστηκε, εάν η επιτροπή, για την οποία 
δεν πήρα απάντηση, συνεργάστηκε και πρότεινε ο σύλλογος εθελοντών αυτούς τους συμπολίτες 
μας ως τους καλύτερους από τους εθελοντές τότε δεν θα είχα αντίρρηση να συμφωνήσω. Λυπάμαι 
που μας φέρνετε σε δύσκολη θέση να κρίνουμε συμπολίτες μας τους οποίους ούτε καν γνωρίζουμε 
κατ΄ όψη. Δεν αποδεικνύεται τίποτα από έγγραφα, δεν αποδεικνύεται τίποτα από μία εισήγηση 
επιτροπής, από ένα βιογραφικό σημείωμα. Πάντα είχαμε ομόφωνες αποφάσεις στα πρόσωπα που 
τιμούσαμε, γιαυτό καλό θα είναι, για να μην έρθουμε ούτε εμείς σε δύσκολη θέση να δώσουμε 
λευκή ή αρνητική ψήφο αλλά ούτε κι εσείς, να το φέρετε αργότερα. Μπορούμε να τιμήσουμε και 
σε άλλη περίοδο τον φίλο Καπετανάκη για τους αγώνες που έκανε στο ΠΑΣΟΚ αλλά και τους 
άλλους συμπολίτες που δεν γνωρίζω. Μακάρι να υπάρχουν άνθρωποι σαν τον Παναγιώτη 
Καπετανάκη, να τρέχουν για το κόμμα τους, αλλά δυστυχώς σε λίγα χρόνια θα ψάχνουμε να 
βρούμε στα κόμματα τέτοιους ανθρώπους. Αν θέλετε να του αναγνωρίσουμε την προσφορά του 
στο ΠΑΣΟΚ εντάξει αλλά να δώσουμε εύφημο μνεία γιαυτό το πράγμα θα μας κατηγορήσει 
τουλάχιστον ο τύπος, ο οποίος πάντα έφευγε αργά αλλά σήμερα έφυγε νωρίς τουλάχιστον ο μισός 
τύπος. 

Ακριβόπουλος: Συμπληρωματικά σ΄ αυτά που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος, εάν δούμε το 
εισηγητικό με την αιτιολογία που έδωσε ο κ. Μιχαηλίδης θα δούμε ότι βρίσκεται σε πλήρη 
αντίφαση. Το εισηγητικό λέει σε πρόσωπα τα οποία πρόσφεραν στην πόλη της Βέροιας εξαιρετικές 
υπηρεσίες, σε πολίτες και φορείς  που προσέφεραν υπηρεσίες  στην επιστήμη, στον πολιτισμό  και  
τις τέχνες της πόλης μας, που με το έργο τους συνεισέφεραν στην καταγραφή και διάσωση της 
ιστορίας της πόλης, των μνημείων της,  του πολιτισμού και της λαογραφίας της,  που βοήθησαν στη 
διάσωση και προβολή της πολιτιστικής κληρονομιάς της πόλης, των ηθών και εθίμων της, που  
ευεργέτησαν την πόλη, ή που διακρίθηκαν για την κοινωνική τους δράση και προσέφεραν 
σημαντική συνεισφορά σε συνανθρώπους μας. Όταν τέθηκε το ερώτημα και από τον κ. 
Σκουμπόπουλο και από εμένα στον κ. Μιχαηλίδη που είναι εκπρόσωπος της Δημάρχου δηλ. ποια 
είναι αυτά τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά, γιατί πλην του κ. Καπετανάκη τους άλλους κι εγώ δεν τους 
γνωρίζω και για τους οποίους λέει για την συνεχή προσφορά και τις εξαιρετικές υπηρεσίες τους 
προς την πόλη, ο κ. Μιχαηλίδης είπε ότι έβαψαν ένα παγκάκι ή πρόσφεραν κάποια εθελοντική 
εργασία. Νομίζω πως όταν απονέμει το δημοτικό συμβούλιο ιδιαίτερη τιμή κι εύφημο μνεία σε 
κάποιους συμπολίτες, πρέπει αυτό που έχουν διαπράξει μέχρι την ώρα της απονομής να είναι κάτι 
ιδιαίτερο κάτι το οποίο γνωρίζει όλη η πόλη και είναι αναγνωρισμένο είτε από δημοσιογραφικά 
δημοσιεύματα, που βλέπει ο καθένας μπροστά του και δεν χρειάζεται να το πω εγώ ή ο κ. 
Σκουμπόπουλος ή ο κ. Μιχαηλίδης. Η τοποθέτηση του κ. Σκουμπόπουλου ήταν πραγματικά 
ρεαλιστική και πέραν πικρίας του κ. Καπετανάκη που στο κάτω - κάτω ο άνθρωπος δεν φταίει. Δεν 
μπορεί χωρίς καθόλου φειδώ, χωρίς καθόλου σπουδή να φτάνουμε να απονέμουμε έτσι τιμητικές 
διακρίσεις γιατί και αυτός που του απονέμουμε δεν δικαιώνεται αφού αυτό το πράγμα θα 



καταντήσει μία σούπα που θα τους ισοπεδώσει όλους προς τα κάτω και αυτούς που πρόσφεραν και 
αυτούς που δεν πρόσφεραν. Δεν νομίζω ότι έτσι μπορούμε να προάγουμε την πόλη και τον 
πολιτισμό της και νομίζω ότι πρέπει να είμαστε πολύ πιο φειδωλοί στην απονομή των διακρίσεων 
και να απονέμονται αυτές για κάτι το ιδιαίτερο και όχι για κάτι το οποίο είναι απλό και μπορεί να 
το έχουν κάνει κι άλλοι εκατό οι οποίοι είναι λιγότερο ή περισσότερο εμφανείς.  Νομίζω ότι στα 
δύο σκέλη θα συμφωνήσουμε ομόφωνα ενώ για το άλλο σκέλος, γιαυτούς τους λόγους, δεν 
μπορούμε να συμφωνήσουμε. 

Καλαϊτζίδης: Έχω καλυφθεί και από τον κ. Σκουμπόπουλο και από τον κ. Ακριβόπουλο 
αλλά απλώς θέλω να σας πω πως όταν δίνεται μία εύφημος μνεία την ημέρα της απελευθέρωσης 
για τους λόγους που ανέφερε ο κ. Μιχαηλίδης περί εθελοντισμού κ.λ.π., αν το ακούσει κάποιος 
νομίζω πως δεν θα του αρέσει. Στις εθνικές εορτές, στις απελευθερώσεις, δίνονται τιμητικές 
διακρίσεις για κάποιους εξαίρετους λόγους. Αν θέλουμε να τιμήσουμε κάποιους ανθρώπους για τη 
συνεισφορά τους στα κοινά, ως προς τον εθελοντισμό κ.λ.π., θα μπορούσε να γίνει αυτό σε κάποια 
ειδική εκδήλωση που έχει σχέση με τον εθελοντισμό. Χτυπάει δηλαδή άσχημα στον κόσμο. 

Γ. Μιχαηλίδης (Αναπληρωτής Δημάρχου): Απαντώντας συνολικά σε όλους θέλω να πω ότι 
καταρχήν το εισηγητικό σημείωμα δεν έρχεται σε αντίθεση με την πρόταση που κάνουμε. Ρητά 
αναφέρει για τα συγκεκριμένα πρόσωπα και την κοινωνική τους  προσφορά και δράση. Εάν αυτό 
λοιπόν είναι αντίθεση μ΄ αυτό που είπα εγώ τότε το ερμηνεύουμε διαφορετικά. Σε ό,τι αφορά τα 
πρόσωπα και την απασχόλησή τους στα κοινά μ΄ αυτόν τον τρόπο, μην απομονώνετε το βάψιμο 
ενός παγκακιού. Δεν είναι μόνο το παγκάκι που βάφτηκε. Παράδειγμα ο κ. Τσανασίδης καθόσον 
ξέρουμε όλοι και μπορεί να μας πει πιο πολλά ο κ. Σουμελίδης που είναι και κάτοικος του 
Τριποτάμου, κρατάει ένα χωριό μόνος του παρεμβαίνοντας, καθαρίζοντας, βάφοντας, κάνοντας 
όλες τις εργασίες που ενδεχομένως μπορούσε να κάνει και ο Δήμος και οποιοσδήποτε άλλος. Όμως 
από τον ελεύθερό του χρόνο και σπαταλώντας χρήματα από την τσέπη του κρατάει καθαρό ένα 
χωριό. Αυτόν λοιπόν τον άνθρωπο, πρέπει να τον τιμήσει το δημοτικό συμβούλιο γιαυτή την 
προσφορά του. Κι ας μη ξεχνάμε ότι δεν τιμούμε το πρόσωπο του Μιχαηλίδη, του Καπετανάκη ή 
του Τσανασίδη μόνο αλλά τιμούμε την πράξη, την προσφορά, τον εθελοντισμό, την κοινωνική 
παρέμβαση. Στο πρόσωπο αυτών των ανθρώπων τιμούμε τις πράξεις που πρέπει να κάνει ένας 
ενεργός πολίτης. Αυτοί λοιπόν οι άνθρωποι, κι ενδεχομένως άλλοι πέντε αν προτείνετε κε 
Σκουμπόπουλε, θ΄ αποτελούν φωτεινά παραδείγματα για όλους τους υπόλοιπους. Δεν είναι λοιπόν 
η συνεισφορά κάποιου στο κόμμα κι αυτό δεν το δέχομαι γιατί είναι μειονεκτικό, γιατί μπορεί 
οποιοσδήποτε να προσφέρει στο κόμμα του αλλά δεν μπορούμε να μηδενίζουμε και την προσφορά 
του στον τόπο και δεν χτυπάει καθόλου άσχημα κε Καλαϊτζίδη. Στο πρόσωπο λοιπόν αυτών των 
συμπολιτών μας, τιμούμε σήμερα τον ενεργό πολίτη, αυτόν που είναι εθελοντής, αυτόν που 
αγαπάει τα κοινά και προσφέρει σ΄ αυτά. Μακάρι αυτή η τιμητική διάκριση να είναι μία αφετηρία 
ούτως ώστε να ενεργοποιηθούν κι άλλοι πολίτες. Σε ό,τι αφορά το θέμα της επιτροπής που τέθηκε, 
επαναλαμβάνω ότι η σημερινή μας απόφαση δεν είναι σε καμία περίπτωση σε αντιπαράθεση ή σε 
αντίθεση με την απόφαση του Δ.Σ. του 2004. Ακόμη κι αν συνέβη να μην έχει συνεδριάσει η 
επιτροπή που έχει εισηγητικό χαρακτήρα, το ανώτερο πολιτικό όργανο είναι το Δ.Σ. κι αυτό 
αποφασίζει. Νομίζω πως ούτε εσείς διαφωνήσατε για την προσφορά κάποιων ανθρώπων στον 
εθελοντισμό ή στην κοινωνική δράση. Προτείνω λοιπόν ομόφωνα κε Σκουμπόπουλε να 
αποφασίσουμε κάτι που κάνουμε εδώ και χρόνια. Εμείς δεχόμασταν ό,τι προτάσεις κάνατε γιατί 
πιστεύαμε ότι έτσι ήταν άσχετα αν δεν γνωρίζαμε πρόσωπα και πράγματα αλλά δεν μπορούμε να 
μηδενίσουμε την προσφορά κάποιων. Δεν μπορεί να πάει το Δ.Σ. σε μία απόφαση που να είναι 
κατά πλειοψηφία. 

Σουμελίδης: Ήθελα να συμπληρώσω ειδικά για τον κ. Καπετανάκη ότι έχει αναλάβει και 
κάνει τον οδοκαθαριστή στον σιδηροδρομικό σταθμό από την 1.1.2008. Επίσης θα ήθελα να 
προσθέσω στην απόφασή μας και τον κ. Παρλάρα Γιώργο ο οποίος κάνει το ίδιο πράγμα στο Σέλι. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Εγώ έκανα ευγενικά μία παράκληση, να πάρετε πίσω το τρίτο σκέλος γιατί 

ούτε κατ΄ όψιν δεν γνωρίζουμε αυτούς τους συμπολίτες μας. Εμείς στο παρελθόν όταν φέραμε και 
για εύφημο μνεία αλλά και για το μετάλλιο της πόλης ήταν πρόσωπα που τουλάχιστον η 
συντριπτική πλειοψηφία των Βεροιέων τα γνώριζε. Δεν ξέρω ποιος είναι ο Βαγγέλης Τσανασίδης 
και μπράβο του γιαυτό που κάνει στο χωριό, και δεν ξέρω αν υπάρχουν κάποιοι και στα Ασώματα 
και στις Βαρβάρες, αλλά ας μην ευτελίσουμε την απόφαση του Δ.Σ. Πάρτε το πίσω για να μην 
έρθετε κι εσείς σε δύσκολη θέση και να το φέρουμε άλλη φορά ώστε να τιμήσουμε αλλιώς τον 



εθελοντισμό και όχι σ΄ αυτή τη διαδικασία. Όσο για τον κ. Καπετανάκη, αυτά που είπα ισχύουν και 
καλά κάνει ο άνθρωπος και τρέχει εκεί που τρέχει. 

Ακριβόπουλος: Εγώ είπα ότι αυτά που μας αιτιολόγησε ο κ. Μιχαηλίδης για τα 
συγκεκριμένα πρόσωπα είναι σε αντίθεση με το εισηγητικό σημείωμα. Δεν μας είπε ο κ. 
Μιχαηλίδης ούτε στην πρωτομιλία του ούτε στη δευτερομιλία του ποια είναι αυτή η ιδιαίτερη 
προσφορά και μίλησε γενικά περί εθελοντισμού. Νομίζω ότι υπάρχει σύλλογος εθελοντών και 
αυτοί είναι παραπάνω από τέσσερις σ΄ όλη τη Βέροια και νομίζω ότι αυτές οι τιμητικές διακρίσεις 
δεν έχουν σχέση μ΄ εκείνο το κομμάτι. Ίσως κάποια άλλη στιγμή να μπορούσε να τιμηθεί ο 
σύλλογος εθελοντών και μέσω αυτών των ατόμων και όλοι οι άλλοι εθελοντές. Ακόμη κι έτσι, 
μονομερώς όπως εισάγεται το θέμα, νομίζω ότι είναι άδικο προς τους υπολοίπους. Το πρόβλημα 
είναι όμως ότι δεν συνάδει μ΄ αυτό που λέμε ιδιαίτερη προσφορά στην πόλη κι έτσι όπως το 
εισάγετε εσείς, μ΄ αυτό το αιτιολογικό σας. Στην παρ. 2 που αναφέρεται σ΄ αυτά τα πρόσωπα λέει 
για τη συνεχή προσφορά και τις εξαιρετικές υπηρεσίες προς την πόλη και το μόνο που τολμήσατε 
να πείτε ήταν το βάψιμο ενός παγκακιού ή ο κ. Σουμελίδης αυτό που είπε, αλλά για μένα αυτά τα 
πράγματα δεν συνιστούν ιδιαίτερη προσφορά στην πόλη και δεν μπορεί να λειτουργεί έτσι ο 
κώδικας τιμών και διακρίσεων. Έτσι θα απαξιώσετε τον θεσμό των διακρίσεων και δεν θα του 
δώσετε την διάσταση που πρέπει γιατί ακόμη κι αν δεν μπορούμε να τιμήσουμε κάποιους δεν θα το 
κάνουμε αλλά εάν πρέπει να το κάνουμε πραγματικά κι όχι για να χαϊδέψουμε αυτιά. 

Καλαϊτζίδης: Αυτοαναιρείται η εισήγηση με τα λεγόμενα των δημοτικών συμβούλων της 
συμπολίτευσης που προσπαθούν ότι όλα είναι ωραία. Εγώ θα τα πω λίγο πιο απλά τα πράγματα. 
Κύριοι συνάδελφοι ψηφίστε κι ελάτε μετά να πείτε στον κόσμο ότι ψηφίσατε αυτούς τους 
ανθρώπους για τον εθελοντισμό τους, επειδή κάνουν δύο - τρία συγκεκριμένα πράγματα. Όσον 
αφορά κε Μιχαηλίδη αυτό που λέτε δηλ. να πάει σε ομόφωνη απόφαση, μάλλον θέλετε να μας 
κοροϊδέψετε. Φάνηκε ξεκάθαρα από τις πρωτομιλίες μας ότι αυτό το πράγμα δεν μπορούμε να το 
δεχτούμε. Σε μία άλλη εκδήλωση για τον εθελοντισμό πολύ ευχαρίστως να τιμηθούν. Υπάρχει 
Ημέρα Εθελοντισμού και δεν μπορώ να καταλάβω γιατί θέλετε την Ημέρα της Απελευθέρωσης. 
Όταν τιμάμε κάποιους ανθρώπους τη συγκεκριμένη μέρα σημαίνει ότι έχουν κάνει κάποιες 
εξαίρετες πράξεις ή τίμησαν την πόλη τους με τις τέχνες τους ή τα γράμματά τους ή με την 
εφευρετικότητά τους έκαναν γνωστή την πόλη μας στην Ελλάδα ή το εξωτερικό. Τέτοια όμως μέρα 
για τον εθελοντισμό; Δεν σας φαίνεται λίγο παράλογο; Εμένα μου φαίνεται παράλογο και γιαυτό 
ήταν η ερώτησή μου στην αρχή σε ποιους το είπατε και δεν γέλασαν. 

Γ. Μιχαηλίδης (Αναπληρωτής Δημάρχου): Αντιπαρέρχομαι κε Καλαϊτζίδη την φράση σας 
ότι πάμε να κοροϊδέψουμε τον κόσμο. Δεν πάμε να κοροϊδέψουμε κανέναν. Είπα ότι η απόφαση 
του Δ.Σ. είναι μία απόφαση, είτε κατά πλειοψηφία είτε ομόφωνα, που τιμάει συγκεκριμένη πράξη 
και νομίζω, αν μη τι άλλο, οι άνθρωποι αυτοί βάζουν τα γυαλιά πρώτα σ΄ εμάς, τους δημοτικούς 
συμβούλους, που δεν έχουμε πράξει τίποτα όσον αφορά τον εθελοντισμό και δεν εννοώ την 
πολιτική προσφορά μας αλλά την προσφορά όπως αυτοί την αντιλαμβάνονται. Δεν μπορεί να μη 
γίνεται κατανοητό το θέμα, μάλλον δεν θέλετε να το καταλάβετε, ότι δεν είναι προσωπικό για τον 
κ. Καπετανάκη ή τον κ. Μαυροκεφαλίδη που έχω μπροστά μου αλλά το θέμα είναι άλλο και δεν το 
απαγορεύει καμία απόφαση του Δ.Σ., ότι δηλ. η εισήγηση αναφέρει ρητά «που διακρίθηκαν για την 
κοινωνική τους δράση και προσφορά» κι αυτό με απλά ελληνικά ερμηνεύεται ως εθελοντισμός. Η 
πράξη αυτή είναι πράξη προς την πράξη του εθελοντισμού. Αυτή η απόφασή μας θα είναι αυτή που 
θα δώσει την αφετηρία σε άλλους 5-10 ή έστω έναν ακόμη να προσφέρει τις υπηρεσίες στον Δήμο, 
στα κοινά, στον τόπο τους. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Καλαϊτζίδης: Δεν θέλει να το καταλάβει ο κ. Μιχαηλίδης ότι πρέπει να τιμήσουν αυτούς 

τους ανθρώπους την Ημέρα του Εθελοντισμού και όχι στην Απελευθέρωση της Βέροιας. 
Δάσκαλος: Συμπληρώνουμε κι αυτό που είπε ο κ. Σουμελίδης. 
Σκουμπόπουλος: Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται δεκτό, η γραμματέας θα 

εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά 
της εισήγησης και της πρότασης του κ. Σουμελίδη. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική 
ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 
παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω πρόταση. ΄Ετσι: 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 



Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Στ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης Α. Παπαστεργίου και  Γ. 
Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Ακριβόπουλος και Ι. Καλαϊτζίδης 
Λευκό ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή και Ε. 

Γουναράς. 
Οι σύμβουλοι Α.Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν πριν την 

ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-10-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Γεωργίου Μιχαηλίδη. 
2.- Την με αριθ. 317/2003 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε ο Κανονισμός Τιμών και 
Διακρίσεων Δήμου Βέροιας. 
3.- Την ανάγκη απονομής τιμητικών διακρίσεων σε πρόσωπα και φορείς που προσέφεραν στην 
πόλη της Βέροιας εξαιρετικές υπηρεσίες, στο πλαίσιο του εορτασμού των Ελευθερίων της πόλης. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2008 και στον Κ.Α. 00/6433 «Τιμητικές διακρίσεις, 
αναμνηστικά δώρα και έξοδα φιλοξενίας διαφόρων προσώπων» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές 
πιστώσεις. 
5.- Τις προτάσεις που αναπτύχθηκαν κατά τη διάρκεια της συζήτησης. 
6.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας.. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 158 (παρ. 3) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

 
Αποφασίζει  

 
 Α) Εγκρίνει την απόδοση τιμητικών διακρίσεων σε εκδηλώσεις που θα γίνουν στα πλαίσια 
του εορτασμού της 16ης Οκτωβρίου, ως εξής: 
1.- Ομόφωνα: Την απονομή του μεταλλίου της πόλης των Βεροιαίων στην κα Κορνηλία 
Καραναστάση - Κούσιου για την ευγενή δωρεά προς το Δήμο μας: 

α) ενός διαμερίσματος στη συμβολή των οδών Αγ. Παταπίου και Εδέσσης, το οποίο θα 
παραχωρηθεί στο Δήμο μετά θάνατον για τη δημιουργία Κέντρου Κοινωνικής Μέριμνας με την 
ονομασία «Κέντρο Κοινωνικής Μέριμνας Ευθυμίου και Κορνηλίας Καραναστάση» και  

β) για την δωρεά σημαντικού χρηματικού ποσού για τη δημιουργία (σύμφωνα με το 
δωρητήριο)  από τον Δήμο ενός πολιτιστικού χώρου αφιερωμένου στη νεολαία αλλά και για τη 
φιλοξενία υψηλών προσκεκλημένων, που θα ονομασθεί «Κέντρο Νεότητας και Πολιτισμού 
Ευθυμίου και Κορνηλίας Καραναστάση».  
2.- Κατά Πλειοψηφία: Την απονομή Ευφήμου Μνείας στους, π. Συμεών Πρωτοψάλτου, 
Μυροφόρα Τσαντίλα,  Ευάγγελο Τσανασίδη, Παναγιώτη Καπετανάκη και Γεώργιο Παρλάρα , για 
την συνεχή προσφορά και τις εξαιρετικές υπηρεσίες τους προς την πόλη και τα Δημοτικά της 
Διαμερίσματα. 
3.- Ομόφωνα: Την απονομή τιμητικών διακρίσεων και αναμνηστικών μεταλλίων: 

- Σε Μαθητές, που διακρίθηκαν στις εισαγωγικές εξετάσεις στην Ανώτερη και Ανώτατη 
Εκπαίδευση (είτε κατέλαβαν μια από τις πρώτες τρεις θέσεις είτε αρίστευσαν ανεξάρτητα από την 
σειρά επιτυχίας και εισαγωγής στην σχολή της προτίμησής τους) 

- Στους Μαθητές των Γυμνασίων και Λυκείων της Βέροιας, που, με τις ερμηνείες και τα 
έργα τους, απέσπασαν βραβεία στους μαθητικούς καλλιτεχνικούς αγώνες του 2006 της 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας.   

Β) Εγκρίνει την κάλυψη των δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  545 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 

 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

  Σ. Διαμαντής   
  Ι. Καπετανίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17/11/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ-ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 
 

 
 


